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BILATERAL TREATIES

1993
ARGENTINA

TAXATION

Convention between the Government of Canada and the Governmnt of the Argentine Republic for the Avoidance of DoubleTaxation and the Prevention of Fiscal Evasion with Respect to Taxes on income end on Capital (with Protocol)Buenos Aires, April 29, 1993

ARGENTINA

INVESTMENT PROTECTION

Agreement between the Government of Canada and the Governent of the Republic of Argentine for the Promotion andProtection of Investments
Toronto, November 5, 1991
Entered into force April 29, 1993
CTS 1993/11

ASEAN

ECONOMIC COOPERATION

Agreemerit between the Govemnment of Canada and the Governments of the Member Countries of the Association of SoutheastAsian Nations on Economic Cooperation
Singapore. July 28, 1993

AUSTRIA

AIR

Agreement between the Govemnment of Canada end the Austrian Federal Republic on Air Transport (with AnnexVienne, June 22, 1993
Entered into force September 1, 1993
CTS 1993/19

HONG KONG

EXTRADITION

Agreement between the Goverment of Canada and the Goverraent of Hong Kong for the Surretnist of Fugitive OfendersHong Kong, Septembet 7, 1993

HONG KONG

NARCOTICS

Exchange of Notes betereen the Gover mot of Canada and de G inn fHn (n Osittn nArsmn oEtth Cnaalon KngAgemn concerning the Investigation Of Dru Trfiined COm0s"tdon of tePoéd fCu

Don@, August 1993





HUNGARY

INVESTMENT PROTECTION

Agreement between the. Government of Canada end the. Govermont of the. Republic of Hungary for the Promotion end Rociprocal
Protection of Investn,.nte
Ottawa. October 3, 1991
Entered into force Novemnber 21, 1993
CIS 1993/14

INDONESIA

OEVELOPMENT COOPERATION

General Agreement on Oevelopmant Co-operation between the. Governmsit of Canada and the. Governmnt cf the, Republic cf
Indonesi, (waith Annexes)
otiawva, May 21, 1991
Entered into force June 28, 1993
CIS 1993/21

JORDAN

AIR

Exchiange cf Notes between the Government of Canada and the Governrnnt of the Pashemit, Kingdom cf Jordan constituting
an Agreement amending the. Annox ta thear Agreement on Air Transport signed May 10, 1990 (with Annex)
Amman, April 14, 1993
Entered into force April 24, 1993
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NORTH PACIFIC ANADROMOUS FISH COMMISSION

PRIVILEGES AND IMMUNITIES

meadquarters Agreement between the Governant of Canada end the North Pocifto Anadromous Fish Comnission
Vancouver, November 3. 1993
Entered into force Novermber 3, 1993
CTS 1993116
NOTE: Signed at Ottawa October 29, 1993 and et Vancouver November 3, 1993

NORTH PACIFIC SCIENCE ORGANIZATION (PICES)

PRIVIL'EGES AND IMMUNITIES

Headquerters Agreement between the Government of Canada and the North Pacifis Science Organizatiori <PICES)
Victoria, January 8. 1993
Entered int force January 8, 1993
CTS 1993/3

PORTUGAL

FIS HER lES

Agraeement between the Government of Canada and the Governnient of Portugal on their Mutuel Fishery Relations
ottawa, JuIy 29. 1976
Entered into force July 18, 1977
CTS 1977/21
TERMINATED: July 18, 1993

ROMANIA

DEFENCE

Agreement batween the Government of Canada and the Government of Romania concerning Military Relations
Ot-tawa, June 7, 1993
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RUSSIA

ECONOMIC COOPERATtON

Agr..mont b.tw.an Canada and the Russian Federation on Economic Cooporation

Moscow, MaY 8,1993

RUSSIA

ENVIRONMENT

Agreement betwon the Government of Canada end the Governm.nt of the Russian Federation conc.rning Environmentel
Cooperation
Moscow. May 8, 1993
Entered into force May 8, 1993
CTS 1993f7

RUSSIA

TELECOMMUNICATIONS

Agreement between the Government of Canada and the Government of the Russian Federation on the Establishment of a Direct
Protected Telephone Lino between Ottawa and Moscow

1993
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UNITED KINGDOM

MUTUAL LEGAL ASSISTANCE

Exchange of Notes bolwe.n the Goverrnm.nt of Canada and the Goverrnm.nt of the United Kingdomn of Britain end Norih.mn
Ireland constituting an Agreement 10 amend thair Treaîy on Mutual Lagal Assistance in Crimmnel Matiers lOrug Tr&fficking) dons
et Ottawa on June 2 2. 1988
London, March 26, 1992
Entered into force SePtember 17, 1993
CTS 1993/15

UNITED KINGOOM

SOCIAL SECURITY

Exchange of Lattais between the Governrnent of Canada end the Government o! tha UiJnted Kingdom of Britain end Northern
Ireland constituting an Agreement Establishing the Termseand Conditions of Reciprocity mn Social Socurity between Canada,
Jersey and Guernsey (with Schedule)
Ottawa, February 12, 1993
NOTE: Letters signed Februery 5 and February 12, 1993

UNITED STATES 0F AMERICA

BOUNDARY WATERS

Exchange of Notes batween the Government of Canada and the Government of the United States o! Ameuica constituting an
Agreement fur-ther amending their 1 959 Agreement concerning the Application of Toits on the St. Lawrence Seaway, <with
Memorandum o! Agreement)
Washington, December 13, 1993
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UNITED STATES 0F AMERICA

COMMERCE

Exchanges of Letters between the Government of Canada end the Govervent of the Unaýted States af America coro.titutingbitaterai Agreements pertaining to the 1992 North Amnenicn Free Trôde Agreemernt
Washington and Ottawa, December 30, 1993

UNITED STATES 0F AMERICA

DEFENCE

Exchange of Notes between the Govermont of Canada and the Governmrent of the United States of America constt"ng anAgreement concerning the Rociprocal Testing and Evaluation of Weapons Systems
Washington, Fobruary 10, 1993
Entered inta force Febriîary 10, 1993
CTS 1993/17

UNITED STATES 0F AMERICA

NAVIGATION

Exchange of Notes between the Government of Canada and the Government of the Uited States of America constituting anAgreement ta Amend their Memorandum of Arrangement concerning the Operation of Pilotage Services on the Great LakesWashington, June 17, 1993
In force June 17, 1993

signed October 24, 1992 and June 17, 1993
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VENEZUELA

TAXATION

Agreement between the Governrnnt of Canada and the Government of the Republic of Venezuela for the Avoidance of Double
Taxation ROegarding Shipping and Air Transport
Caracas, June 26, 1990
In force July 13, 1993
CTS 1993/28
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MULTILATERAI TREATIES

1993

AVIATION

Protocol for the Suppression of JNlawful Acte of Violence et Airports Sarving International Civil Aviation
Montreal, FebruarY 24, 1988
Signed by Canada Februery 24, 1988
Ratified by Canada August 2, 1993
Entered into force for Canada September 1 , 1993
CTS 1993/8
NOTE: Supplamenits the Convention for the Suppression of Unlawfui Acts ageinst the Safety of Civil Aviation concluded etMontreal Septomber 23, 1971

CONSERVATION

Convention for the Conservation of Anadromous Stocks ir
Ottawe, September 20, 1991
Signed by Canada Februery 11, 1992
Ratified by Canada November 6, 1992
Entered into force for Canada February 16, 1993
CTS 1993/13

rth Pacific <with Annex>

s to the
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DEFENCE

Agreement to amend, the. Agreement to Supplement th@ Agreement of Jujn. 19. 1951 between the Parties ta the North, AtlanticTrenty regard ing the S ta tue of theor Farces with respect ta Foreign Fofc s stiétioned in the Fede rai Republic of Ge rniary of Augu et3, 1959 O« amended by the Agreements ai Octobe, 21, 1971 and May 18, 1981
Bon~n, March 18, 1993
Sign.d by Canada Match le, 1993

DEFENCE

Agreement ta implement Paregraph 1 of Article 45 of the Agreement dated August 3, 1959 ta Supplement the Agreementbetweer, the Parties ta the North Atlantic Treexy regarding the Status af thenr Farces with respect ta Foreign Forces siationedirn the Faderai Republic of Germany, as amended by the Revised Supple<nentary Agreement signed March 18. 1993
Bonn, March 18, 1993
Signed by Canada March 18, 1993

DISARMAMENT

Convention orn the
Destruction <with Ar
Paris, January 13
S.gned by Canada Mý

the Developmirent, Production, StackPiting and Use of Chemical Weapons and on their

TAI-





FISHERIES

International Convention for the Hegh Seau Fithoenea of the North Pacific Ocean (wîth Annex) as emendd April 25, 1978
Tokyo, May 9. 1952
Signed by Canada May 9, 1 952
Ratified by Canada June 12, 1953
Enteted into force for Canada Jun. 12, 1953
CTS 1953/3
NOTE: Termmnated February 21, 1993

INOUSTRIAL DEVELOPMENT

Constitution of the Uinited Nations industrial Devolopment Organization
Vienna, April 8, 1979
Signed by Canada August 31, 198 2
Ratified by Canada September 20, 1983
Enterad into force for Canada June 21, 1985
Danunciation by Canada December 3, 1992 with effect from December 31, 1993

LABOUR

Convention concerning Minimum Standards in Merchant Ships (ILO Convention 147>
Geneva, October 29, 1976
Ratified by Canada May 25, 1993

LABOUR

North American Agreement on Labour Cooperation (with Annexes)

and 14, d et WasU'and 14,





NAVIGATION

Convention for the Suppressin of Unlawful Acte agminut the S4feîy of Maritime Navigation
Rom, March 10. 1988
Signed by Canada March 10, 198
Ratified by Canada June 18, 1993
Enter.d int force for Canada September 16. 1993
CTS 1993/10

NAVIGATION , IMO

Amnendnients Io the Convention on the International Maritime Organization (Institutionalization of the Facilitation Comnmitiee>
London, November 7, 1991
Acceded to by Canada Jun. 24, 1993

NAVIGATION , POLLUTION

Protocol, as amended, relating to the 1973 International Convention for the Provention of Pollution from Ships <MARPOL 73ý78>
London, February 17, 1978
Acceded ta by Canada November 16, 1992
Entered int force for Canada February 16, 1993
NOTE: Declarations deposited by Canada et time of Accession

ORGANIZATION 0F AMERICAN STATES <OAS)

Protocol of Amendments te the Charter of the Organization of American States 'Protocol of Washington'
Washington, December 14, 1992
Signed by Canada December 14, 1992
Ratified by Canada October 4, 1993

ORGANIZATION 0F AMERICAN STATES <OAS)

Protocol of Amendment to the Charter of the Organization of American States 'Protocol of Managua'
Managua, Jurie 10, 1993
Signed by Canada June 10, 1993
Ratified byr Canada October 4, 1993





SCIENCE

Agreeme»nt to Estabis.h a Science end Tschnology Conter Ini Ukraine
Kiev. October 25, 1993
Signed by Canada October 25, 1993

TELECOMMUNICATIONS <ITU)

Partiel Ravisions of the Radio Rtaguietions end the Appendices therato
Malaga-Torremolinos, March 3, 1992
Sign.d by Canada Match 3, 1992
Approv.d bY Canada June 21,* 1993
Entée.d into force for Canada October 12, 1993
CTS 1993127
NOTE: Doclaration made et the time of signature

TELECOMMUNICATIONS (ITU)

Optional Protocol on the Compulsory Sattiernent cf Disputes Relating te the Constitution of the ITU, te the Convention of theITU and te the Administrative Regulations, Nice, 1992
Geneva. December 22, 1992
Signed by Canada December 22, 1992
Retified by Canada Juno 21, 1993
NOTE: Declaration made et the time of signature

TELECOMMUNICATIONS <ITU)

Constitution and Convention of the International Telecommunication Ur-ion <ITU)
G;eneva, December 22, 1992
Signed by Canada Decembar 22, 1992
Ratified by Canada ,Iune 21,* 1993
NOTE: Declaration made et the Urne of signature

TEXTILES
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TRAITÉS BILATÉRAUX
1993

ARGENTINE

iMPÔTS

Convention entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la République d'Argentine en vue d'évter les doubles
impositions et de prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu et sur la fortune (avec Protocole)
Buenos Aires, le 29 avril 1993

ARGENTINE

PROTECTION DES INVESTISSEMENTS

Accord entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la République d'Argentine sur l'encouragement et la protection
des investissements
Toronto, I 5 novembre 1991
En vigueur le 29 avril 1993
RTC 1993/11

ASEAN

COOPÉRATION ÉCONOMIQUE

Accord de coopération économique entre le gouvernement du Canada et les gouvernements des États Membres de l'Association
des Nations de l'Asie du Sud-Est
Singapour, le 28 juillet 1993

entre le gouvernement





ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

COMMERCE

Échange de Notes entre te gouvernement du Canada et le gouvernement des États-Unis dAmérique constituaant Unm Accord
modifiant l'appendice 2 de l'Annexe 705.4 tol que modifié. de l'Accord de libre-échange
wa*Nngton, le 30 avril 1993
En vigueui le 30 avril 1993
RTC 1993/4

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUIE

COMMERCE

Échanges de Lettres entre le gouvernement du Canada et le gouvernement des États-Unis d'Amérique constituant des Accorde
relatifs à l'Accord de libre-échange nord-américain (ALÉNA) de 1992
Wushington, le 30 décembre 1993

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

DÉFENSE

Échange de Notes entre le gouvernement du Canada et le gouvernement des États-Unis d'Amérique constituant un accord relatif
à l'essai et à l'évaluation reciproques de systèmes d'armes
Washington, le 10 février 1993
En vigueur le 10 février 1993
RTC 1993117

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

EAUX LIMITROPHES

Échange de Notas entra le gouvernement du Canada et le gouvernement des États-Unis d'Amérique constituant un Accord
modifiant teur Accord de 1959 concernant l'application des taux de péage sur la voie maritime du Saint-Laurent (avec
Mémorandum d'accord)
Washington, le 13 décembre 1993

floverr
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,HONG KONG

EXTRADITION

Accord entre Ie gouvernement du Canada et le gouvernement de Song Kong sur la remise des délinquante
Hong Kong, le 7 septembre 1993

HONG KONG

STUPÉFIANTS

Échange de Notes entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de Hong Kong constituent un Accord prorogeant
l'Accord Canada, -4ong Kong concernant les enquêtes sur le trafic des drogues
Fait an août 1993

HONGRIE

PROTECTION DES INVESTISSEMENTS

Accord entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la République de Hongrie sur l'encouragement et le protection
réciproque des investissements
Ottawa, le 3 octobre 1991
En vigueur le 21 novembre 1993
RTC 1993/14

INDONÉSIE

COOPÉRATION AU DÉVELOPPEMENT

Accord général de coopération au développement entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la République
d'indonésie (avec Annexes)
ottawa. le 21 mai 1991
En vigueur le 28 juin 1993
RTC 1993/21

JORDANIE

AIR

gouvernai



if $



ORGANISATION POUR LES SCIENCES MARINES DANS LE PACIFIQUE NORD (PIGES)
PIlVlLÉGES ET IMMtJNITIÉS

Accord de Siège entre le gouvernement du Canada et l'Organisation pour les sciences marines dans Ie Pacifique Nord MPCESI
Vioctorie. le 8Jaenvier 1993
En vigueur le a ienvier 1993
RTC 199313

PAYS-BAS

IMPÔTS

Protocole modifiant la Convention, y compris son Protocole, entre le Canada et le Royaume des Pays-Bas en vue d'éviter les
doubles impositions et dé prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu
La Haye, le 4 mars 1993
PORTUGAL

PÉCHE

Accord entre le gouvernement du Canada et le gouvernement du Portugal sur leurs relations mutuelles en matière de péche
Ottawa, le 29 juillet 1976
En vigueur la 18 juillet 1977
RTC 1977/21
TERMINÉ: le 18 juillet 1993

ROUMANIE

DÉFENSE

Accord entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la Roumanie au sujet des relations militaires
Ottawa, le 7 juin 1993
ROUMANIE

FINANCE

Accord entre le gouvernement du Canada et le couvernement de la Roumanie r.nfi-Arnnt in. nAtAntiA t'mnn
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RUSSIE

'COOPtRATION eCONOMIQtUe

Accord de coopération économique entre le Canada et le Fédération de Russie
Moscou, lis 8 mai 1993
RUSSIE

ENVIRONNEMENT

Accord de coopération dent le domaine de l'envionnement entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la
Fédération de Russie
Moscouj, le 8 mai 1993
En vigueur le 8 mai 1993
RTC 199317

RUSSIE

TÉLÉCOMMUNICATIONS

Accord entre le gouvernement du Canada et le gouvernement de la Fédération de Russie sur l'installation d'une ligne téléphonique
directe pour communications protégées entre Ottawa et Moscou
Moscou, le 8 mai 1993
En vigueur le 8 mai 1993
RTC 1993/6

SUISSE

ENTRAIDE JUDICIAIRE

pénale entre le Canada et la Suisse
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TRAITÉS MULTILATÉRAUX

1993

AVIATION

Protocole pour la suppression des actes illicites de violence dans les aéroports servant à l'Aviation Civile Internationale
Montréal, le 28 février 1988
Signé par le Canada le 24 février 1988
Ratifié par la Canada le 2 soùt 1993
En vigueur pour le Canada le 1 septembre 1993
RTC 1993/8
NOTE: Complète la Convention pour la répression d'actes illicites dirigés contre la sécurité de l'aviation civile, faite à
Montréal le 23 septembre 1971

CONSERVATION

Convention concernant la conservation des espèces anadromes dans l'océan Pacifique Nord (avec Annexe)
Ottawa, le 20 septembre 1991
Signée par le Canada le 11 février 1992
Ratifiée par le Canada le 6 novembre 1992
En vigueur pour lI Canada la 16 février 1993
RTC 1993/13

DÉFENSE

Document des États parties au Traité sur les forces armées conventionnelles en Europe (avec annexes)
Vienne, le 5 février 1993
Signé par le Canada le 5 février 1993
En vigueur pour le Canada le 6 juillet 1993

DÉFENSE

Accord administratif portant application de l'Article 60 de l'Accord du 3 août 1959 modifié le 21 octobre 1971 et le 1
1981 complétant la Convention entre les États parties au Traité de l'Atlantique Nord sur le statut de leurs forces, en ce
concerne les forces étrangères stationnées en République d'Allemagne, dans sa version modifiée par l'Accord
complémentaire revisé
Bonn, le 18 mars 1993
Signé par le Canada le 18 mars 1993
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DÉFENSE

Accord modifiant l'Accord complétant la Convention du 19 juin 1951 entre les États parties su Traité de l'Atlantique Nord
sur le statut de leure forces en ce qui concerne les forces étrangères stationnées en République fédérale d'Allemagne, signé
le 3 soût 1959 et modifié le 21 octobre 1971 et le 18 mai 1981
Bonn, le 18 mers 1993
Signé par le Canada 1e 18 mars 1993

DÉFENSE

Convention entre la République fédérale d'Allemagne, le Canada et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord
portant abrogation de la Convention du 3 août 1959 relative à l'exécution de manoeuvres et autres exercices militaires dans
la région de Soltau-LOneburg, modifiée par l'Accord du 12 mai 1970
Bonn, le 18 mare 1993
Signée par le Canada le 18 mars 1993

DÉSARMAMENT

Convention sur l'interdiction de la mise au point, de la fabrication, du stockage et de l'emploi des armes chimiques et sur leur
destruction (avec Annexes)
Paris, le 13janvier 1993
Signée par le Canada le 13 janvier 1993

DÉVELOPPEMENT INDUSTRIEL

Acte constitutif de l'Organisation des Nations Unies pour le développement industriel
Vienne, le 8 avril 1979
Signé par le Canada la 31 août 1982
Ratifié par le Canada le 20 septembre 1983
En vigueur pour le Canada le 21 juin 1985
Dénonciation par le Canada le 3 décembre avec effet à compter du 31 décembre 1993

DROIT, TRUST

Convention relative à la loi applicable au trust et à sa reconnaissance

Drve déposées
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PÈCHE

PotOce visent à amender le paragraphe 2 de l'article X de la Convention internationale pour le conservation des thonidée del'Atlantique
Madrid. le 6 Juin 1992
Signé par l Canada le 22 septembre 1993
Ratifié par le Canada le 22 septembre 1993

POSTES

Cinquième protocole additionel à la Constitution de l'Union postale des Amériques, de l'Espagne et du PortugalMontevideo, le 23 juin 1993
Signé par le Canada le 23 juin 1993

QUESTIONS MARITIMES

Protocole pour la répression d'actes illicites contre la sécurité des plates-formes fixes situées sur le plateau continentalRome, le 10 mars 1988
Signé par le Canada le 10 mars 1988
Ratifié par le Canada le 18 juin 1993
En vigueur pour le Canada le 16 septembre 1993
RTC 1993/9

RÈGLEMENT PACIFIQUE DES DIFFÉRENDS INTERNATIONAUX

Convention relative à la conciliation et l'arbitrage au sein de la SCE (Conférence sur la sécurité et la coopération en Europe)Stockholm, l. 15 décembre 1992
Signée per le Canada le 31 mars 1993

SCIENCE

Accord instituant un centre pour la science et la technologie en Ukraine
Kiev, le 25 octobre 1993
Signé par le Canada le 25 octobre 1993

TÉLÉCOMMUNICATIONS (UIT)

Revision partielle du Règlement des radiocommunications et des appendices audit RèglementMalaga-Torremolinos, le 3 mars 1992
Signée par le Canada le 3 mars 1992
Ratifiée par le Canada le 21 juin 1993
En vigueur pour le Canada le 12 octobre 1993
NOTE: Déclaration faite au moment de la signature
RTC 1993/27

TÉLÉCOMMUNICATIONS (UIT)

Protocole facultatif concernant le règlement obligatoire des différends relatifs à la Constitution de l'Union Internationale destélécommunications, à la Convention de l'Union internationale des télécommunications et aux Règlements administratifs, Nice1992
Genève, la 22 décembre 1992
Signé par le Canada le 22 décembre 1992
Ratifié par le Canada le 21 juin 1993
NOTE: Déclaration faite au moment de la signature

TÉLÉCOMMUNICATIONS (UIT)

Constitution et Convention de l'Union internationale des télécommunications (UIT)Genve, l1 22 décembre 1992
Signées par le Canada le 22 décembre 1992
Ratifiées par le Canada 21 juin 1993
NOTE: Déclaration faite au moment de la signature
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TEXTILES

Protocole portant maintien an vigueur le l'arrangement concernant le commerce international des textile$
Genève, le 9 décembre 1992
Signé par le Canada le 21 décembre 1992
Ratifié par le Cenada le 31 mars 1993
Appliqué à titre provisoire à compter du 1 janvier 1993
En vigueur pour le Canada le 31 mars 1993
RTC 1993/20

TEXTILES

Protocole portant maintien en vigueur de l'arrangement concernant le commerce international des textiles
Genève, le 9 décembre 1993
Signé par le Canada la 21 décembre 1993

TRAVAIL

Convention concernant les normes minima à observer sur les navires marchands (Convention de VOIT 147)
Genève, le 29 octobre 1976
Ratifiée par le Canada la 25 mai 1993

TRAVAIL

Accord nord-américain de coopération dans le domaine du travail (avec Annexes)
Ottawa, le 14 septembre 1993
Signé par le Canada le 14 septembre 1993
NOTE: Signé à Ottawa, les 12 et 14 septembre 1993, à Mexico, O.F., les 8 et 14 septembre 1993 et à Washington, D.C. les
9 et 14 septembre 1993



NATIONS UNIES

Résolutions adoptées par le Conseil de sécurité des Nations Unies, agissaent en vertu du Chapitre Wi de la Charte des Nations
Unies concernant la situation en Angola, Hatti, IraqIl(owelt, Libye, Somalie et ancienne Yougoslavie, et le mandat des forces des
Nation.r Unes en Angola (UNAVEM Il), Somnalie (UNOSOM Il) et l'ancienne Yougoslavie (UNPROFOR)
New York, à compçter du 6 février 1993
En vigueur pour le Canada à la date d'adoption

NAVIGATION

Convention pouf la répression d'actes illicites contre la sécurité de la navgation maritime
Rome, le 10 mars 1988
Signée par le Canada la 10 mars 1988
Ratifiée par ie Canada la 18 juin 199 3
En vigueur pour le Canada le 16 septembre 1993
RTC 1993110

NAVIGATION , POLLUTION

Protocole de 1978, tel que modifié, relatif à la Convention internationale de 1973 pour la prévention de la pollution suriles navires
(MARPOL 73178)
Londres, le 17 février 1978
Adhésion par le Canada le 16 novembre 1992
En vigueur pour le Canada le 16 février 1993
NOTE: Déclarations déposées par le Canada au moment de son adhésion

NAVIGATION - OMI

Amendements à la Convention portant création de l'Organisation maritime internationale [institutionnalisation du comrité de la
simplification des formalitésI
Londres, la 7 novembre 1991
Adhésion par le Canada le 24 juin 1993
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